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Vragen van het lid Beertema (PVV) aan de minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het plan van de PvdA om scholen te «adopteren» 
(ingezonden 28 augustus 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het nieuwsitem van TV Rijnmond «PvdA-scholen», over 
het PvdA-plan om scholen te adopteren en een structureel tweejarig 
onderwijsprogramma aan te bieden?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het geven van een enkele gastles door een politicus 
van een principieel andere orde is dan het «adopteren» van een school door 
een politieke partij? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat politieke partijen principieel op afstand zouden moeten 
blijven van de inhoud van het onderwijs en van de manier waarop dat 
onderwijs door de professionals wordt verzorgd?

1 RTV Rijnmond Nieuws, 27 augustus 2012
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